
EDUSTAJISTON KOKOUS    2 / 2018–2019 
 
Edustajiston kokous: ke 31.10.2018 
Aika: klo 17.30 - 19.15 
Paikka: Kokoushuone Reinola, Kuohunharjuntie 9 (Vapaa-aikatoimisto) 
 
Paikalla:  Hannu Autio (pj), Reijo Hermanfors, Raimo Korhonen, Jarmo Joutsensaari, 

Heli Raunio, Risto Nieminen ja Asko Koskinen (siht.)  
  
Poissa:  Marleena Yli-Äyhö 
 
 
Asiat: 
 

1. Kokouksen avaus 
- Pj avasi kokouksen 
 

2. Edellisen kokouksen muistio (30.5.2018) 
- Tarkastettiin edellisen kokouksen muistio 

                       
3. Selvitystyö tykkilumen käyttömahdollisuudesta Kangasalla 

- Käytiin läpi valmistuneen selvitystyön (Ramboll Finland/Jussi Halkola) 
keskeisimmät asiat ja keskusteltiin asiasta. 

- Vuoden 2019 talousarvioon on tulossa määrärahavaraus latukoneen ja 
lumitykin hankintaan (mahdollisesti myös lavetti). Vuoden 2019 talousarvio 
on valtuustokäsittelyssä ma 12.11 

 
4. Frisbeegolf radan jatkosuunnittelu 

- Suunnitelma Linturinteen Frisbeegolf-radasta on ollut nähtävillä syys-
lokakuussa. Suunnitelma sai paljon vastustusta, joten tekninen keskus on 
päättänyt kartoittaa vaihtoehtoisia paikkoja ja teettää uudet suunnitelmat. 

- Keskusteltiin asiasta ja alustavista vaihtoehtoisista paikkavaihtoehdoista. 
- Uuden kentän tarvitsema välineistö (korit, heittomatot yms.) hankitaan 

varastoon jo tämän vuoden määrärahalla. 
 

5. Vuoden 2019 ulkoliikuntapaikkojen rakennuskohteet ym. talousasiat 
- Kts Liite ulkoliikuntapaikkojen ja muiden ulkoilualueiden 

talousarvioesityksestä.  
- Kyötikkälän nurmen uusinta ei toteudu ensi vuonna, vaan se on 

ohjelmassa vasta vuonna 2020 
- Seura-avustuksiin on esitetty korotusta 1 €/asukas (n. 32.000 €) 

 
6. Vatialan koulun liikuntasali ja Pikkolan liikuntasali 

- Tutustuttiin Vatialan uuden koulun liikuntasalipiirustuksiin 
- Pikkolan liikuntasalin lattiaremontti toteutettaneen kevät-kesäkauden 2019 

aikana. Lattian alapohjasta on löytynyt homesienikasvustoa, mikä on 
aiheuttanut hajuhaittaa huoneilmaan. Alipaineistuksen avulla tilannetta on 
saatu hajuhaitan osalta korjattua, mutta lattiarakenteet tulee uusia. 

 
 



7. Muut esille tulevat asiat 
- Jarmo kertoi lyhyen Jukola-infon, missä valmisteluissa mennään. 
- Tapahtuman järjestyksenvalvojakoulutukset alkavat 17.11. Asiasta tulee 

Jukola-tiedote lähipäivinä. 
- Jukola tiedonsiirtokokous 9.-10.11 Pikkola/Lukio 
- Kaupungin uuden vuoden tapahtuma 31.12. klo 16–18 Pikkolan 

kampusalueella. Tapahtumaan tarvitaan seuroista järjestyksenvalvojia 
(kortillisia) sekä liikenteen ohjaajia.  

 
 

8. Seuraava kokous 
- Seuraava kokous sovittiin tammikuun loppuun vko 4-5. Sihteeri laittaa 

kokouspäiväehdotukset viikolla 2. 
 

 
 

 
 

 
 

 
 


